
Statutární město Děčín   

Z á p i s 

z jednání sportovní komise, konané dne 04.11.2021, od 15:00 hodin, Magistrát města Děčín, 
budova B1, Děčín I – velká zasedací místnost 
Přítomni: 
Robert Landa, Mgr. Jan Mareš, Ing. Tomáš Štěpánek, Mgr. Ondřej Michálek, Ing. Igor Bayer,  
Bc. Tomáš Jablonický a Dušan Kamenický 
Hosté: Mgr. Martin Pošta – náměstek primátora 
Helena Kapicová – administrátorka webových stránek „decinsportuje.cz“  
Program: 

1. Kontrola usnesení z minulého jednání sportovní komise, úkoly z jednání byly 
splněny.  Závěr: sportovní komise bere na vědomí. 
 

2. Došlé návrhy na anketu „Nejlepší sportovci statutárního města Děčín roku 
2021“.  
Členové sportovní komise projednali došlé návrhy. Celkově bylo navrženo 129 
návrhů na ocenění sportovců za rok 2021. Po zvážení dosažených úspěchů u 
jednotlivých nominovaných bylo 101 návrhů doporučeno k projednání a ocenění  
v radě města. 

    - sportovci do 18 let: 58 jednotlivců a 4 sportovní kolektivy do 18 let 

    - sportovci nad 18 let: 21 jednotlivec a 2 sportovní kolektivy nad 18 let 

    - trenéři mládeže: 12 návrhů  

    - za celoživotní činnost v oblasti sportu - osobnost: 2 návrhy 

    - handicapovaný sportovec: 1 návrh 

    Zároveň sportovní komise navrhla ocenit in memoriam trenéra oddílu judo. 

    Podle jednotlivých kategorií sportovní komise navrhla finanční ocenění v celkové  

    v celkové výši 282.000,00 Kč.  Ocenění proběhne vzhledem k mimořádných   

    opatřením „online“ přenosem, jako v roce  2020. 

Závěr: Členové sportovní komise souhlasí, Hlasování 7x ANO.   

 

3. Došlá mimořádná individuální žádost - žadatel Lukáš Tomášek 
Oddíl  dětí a mládeže – Self Defense Děčín 
Žádost na akci „Hvězda 2021“, požadavek 11.000,00 Kč 
Sportovní komise doporučila částku: 6.000,00 Kč na startovné účastníků. 
Závěr: Členové sportovní komise souhlasí, Hlasování 7x ANO.     

4. Dotační program sport 2022  
Mgr. Martin Pošta, náměstek pro školství, kulturu a sport seznámil sportovní komisi, 
že dotační program byl projednán v radě města již s projednávanými úpravami při 
podávání vlastních elektronických žádostí. Materiál bude projednán v ZM dne 
25.11.2021 a od 26.11.2021 bude zveřejněn. 
Závěr: sportovní komise bere na vědomí. Úprava žádostí, rozpočtu, podávání 
žádostí s podpisem: poštou, podatelna a datová schránka. Hlasování 7x ANO 

5. Různé Projednána činnost administrátorky webových stránek „decinsportuje“. 
Závěr: Členové sportovní komise souhlasí s úhradou Fa 10 – 11/2021, dle uzavřené 
smlouvy o dílo č. 2021-0068/OSK Hlasování 7x ANO. 

Zapsala: Kapicová Soňa v.r.                   Robert Landa v.r. 
V Děčíně dne 22.11.2021                                                        předseda komise sportovní 
 
 
 


